



4D3N Bali Fun~ Indonesia

4天3晚 轻松游巴厘岛~ 印尼

Tour Code 团号: SDPS-AK&OD/04

Valid Apr 2018 – Nov 2018

有效期只限于 2018 年 4 月至 2018 年 11 月 30 日

Complimentary 01 Hour Balinese Massage!! 赠送 1 小时巴厘式按摩!!

SLEEP! ❖ **Hotel based on Local 4 star (Final confirmation on similar standard)**
住宿! ❖ 当地 4 星住宿星级酒店 (最后确认于同等级酒店为准)
❖ Bali (3N Bliss Surfer Hotel) ❖ 巴厘岛 (3 晚 贝里斯冲浪者酒店)

Day 1 Kuala Lumpur → Denpasar Bali, Indonesia (D)

Upon arrival meet and greet by local representative.

- **Tanah Lot Temple:** Is claimed to be the work of a 15th century priest name Nirartha.
吉隆坡 → 巴厘岛, 印尼 (晚)
抵达后由当地代表迎接与问候。
- **海神庙:**巴厘岛最重要的印度教庙宇代表 ~ 海神庙.始建于 15 世纪。

Day 2 Ubud (36km) ⇄ Kintamani Tour (B/L/D)

Kintamani is a village on the western edge of the larger caldera wall of Gunung Batur in Bali, Indonesia. It is on the same north-south road as Penelokan and has been used as a stopping place to view the Gunung Batur region.

- **Tampak Siring** to see the amazing one of the Bali's most popular temples, where you can see holy spring water **Tirta Empul** inside temple area.
- **Rice Terraces:** Alone has an outlook that spreads down before you and away to the rice terraces on the slopes across the valley. The high roadside location is cool and breezy and it is a well-known spot for tourists to stop and take photos.
- **DMZ Art Museum:** The 3D Museum here in Bali has been becoming another attraction in Bali by diversely expressing beautiful sceneries and customs of Bali based on the expertise of DMZ Museum that have been creating numerous trick arts.
乌布 (36 公里) ⇄ 金塔玛尼 (早/午/晚)
- **金塔玛尼火山:**路上将会经过并参观著名的银饰品村落和传统木雕品制造村落。属于睡的金塔玛尼拥有美丽的景观。
- **圣泉庙:** 圣泉寺一千多年来巴厘岛人认为此庙以及此地两处可供沐浴的地方可供求取健康和财富。这里的泉水据称颇具疗效。
- **德格拉朗梯田:**在这里你会发现很多明信片 and 摄影作品上熟悉的场景, 田间点缀的椰树和雄伟的火山背景使它和世界上无数的梯田中独树一帜。
- **梦博物馆区 (DMZ):** 巴厘岛是一个有趣和互动的艺术画廊为特色的立体化, 真人大小的壁画一个浩大的收藏, 供游人姿势和一起玩。画廊的特点是巧妙地画作品。

Day 3 Bali (B/L/D)

- **Water Blow:** Witness the awesome power of nature as large waves from the Indian Ocean crash against the jagged limestone edges on the peninsula's south-eastern cliff.
 - **Tanjung Benoa Beach:** The fun of water activities, all kind of marine activities such as Jet skiing, Water skiing, Parasailing, Banana boat and other Water Sport activities (All the water sport activities by own expenses).
 - **Coffee Factory:** Stroll past fragrant coffee and other spices, also learn about the uses and medicinal benefits of the spices.
 - **Pandawa Beach:** Enjoy an unforgettable dinner experience.
 - **Uluwatu Temple:** The mysterious holly ancient temple. This temple is located at the level of 250feet above sea level on the southern point of pura luhur.
- 巴厘岛 (早/午/晚)
- **Water Blow:**基本上在悬崖，海浪打上岸后会喷上高于人的水花，相当有趣！
 - **南海沙滩:** 这里提供各式各样的海上活动，如喷气滑雪、滑水、拖曳伞、香蕉船等等(所有的水上活动客人自费)。
 - **咖啡厂:** 在这里您能够识别自己喜爱的咖啡，咖啡生产过程。
 - **潘达瓦海滩:** 享受难忘的晚餐体验。
 - 参观古老的**圣乌鲁瓦图寺**。这座寺庙位于南部, 水平高达海拔 250 英尺。

Day 4 Bali → Kuala Lumpur (B)

Transfer to airport for flight to sweet home.

巴厘岛 → 吉隆坡 (早)

送往机场返回温暖的家。

Disclaimer / 免责声明 :

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
3. Sights-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。